



PBA
Perbadanan Bekalan Air
Pulau Pinang Sdn Bhd
(475961-X)

NOTIS SEBUTHARGA

(TAWARAN TERBUKA)

Sebutharga adalah di pelawa daripada **Senarai Juruteknik Higien II (Kerja-Kerja Pemeriksaan Serta Pengujian ke atas Sistem Kelengkapan Kawalan (Kejuruteraan) atau Orang Perseorangan Juruteknik Higien II berdaftar dengan Jabatan Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan atau 'wakil Órang-orang Yang Kompeten Juruteknik Higien II yang sah, di bawah Peraturan – Peraturan Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan (Penggunaan dan Standard Pendedahan Bahan Kimia Berbahaya kepada Kesihatan) 2000**, dengan pendaftaran masing – masing yang **masih sah laku selama 90 hari dari tarikh tutup sebutharga** bagi kerja-kerja berikut:-

Bil	No.Kontrak	Tajuk Sebutharga	Bidang Pendaftaran & Syarat Kelayakan	Tarikh & Masa Lawatan Tapak	Tarikh Tutup (Sebelum Jam 12.00 Tengah Hari)
1	QUO/QSH/01/24 (SAFETY)	QUOTATION FOR CONSULTANCY SERVICES FOR INSPECTION, TESTING AND EXAMINATION OF LOCAL EXHAUST, VENTILATION (LEV) SYSTEM FOR PRODUCTION DEPARTMENT FOR TWO (2) YEARS (2024 & 2025) AT PERBADANANAN BEKALAN AIR PULAU PINANG	-Senarai Juruteknik Higien (Kerja-Kerja Pemeriksaan Serta Pengujian ke atas Sistem Kelengkapan Kawalan (Kejuruteraan) di bawah Peraturan-Peraturan Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan (Penggunaan dan Standard Pendedahan Bahan Kimia Berbahaya kepada Kesihatan) 2000 – Hygiene Technician II - Suruhanjaya Syarikat Malaysia (Sertakan Maklumat Perniagaan/Korporat).	Tiada	7.3.2024

Dokumen sebutharga akan mula dijual di Jabatan Perancang dan Pembangunan, L4, ICT, Fasa 1B, Tingkat 4, Kompleks Tun Abdul Razak, Jalan Penang, 10000 Pulau Pinang mulai **21.2.2024** pada waktu pejabat (**Isnin – Khamis: 9.00 pagi hingga 12.30 tengah hari; Jumaat: 9.00 pagi hingga 12.00 tengah hari**). Harga dokumen sebutharga adalah **RM 30.00** senaskah dan bayaran harus dibuat dalam bentuk wang tunai sahaja.

Dokumen sebutharga hanya akan dijual kepada 'Senarai Juruteknik Higien II (Kerja-Kerja Pemeriksaan Serta Pengujian ke atas Sistem Kelengkapan Kawalan (Kejuruteraan) atau Orang Perseorangan Juruteknik Higien II berdaftar dengan Jabatan Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan atau 'wakil Órang-orang Yang Kompeten Juruteknik Higien II yang sah. Untuk maksud ini 'Orang-orang Yang Kompeten atau Orang Perseorangan - atau wakil Órang-orang Yang Kompeten' hendaklah menghadiri dan membawa **SIJIL PENDAFTARAN ASAL dengan Jabatan Keselamatan dan Kesihatan Pekerjaan** serta **satu salinan fotostatnya** untuk simpanan pihak Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd.

Dokumen Sebutharga hendaklah dihantar melalui sampul surat yang dimeteri dan ditandakan dengan tajuk sebutharga di sudut sebelah kiri dan dialamatkan kepada:-

KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF
PERBADANAN BEKALAN AIR PULAU PINANG SDN. BHD.
L4, ICT, FASA 1B, TINGKAT 4,
KOMTAR, 10000 PULAU PINANG.

Dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Jabatan Perancangan dan Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd. L4, ICT,Fasa 1B, Tingkat 4,Komtar,10000 Pulau Pinang sebelum 12.00tgh.

KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF